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Cele mai performante firme vrancene au fost premiate in cadrul topului tradi?ional organizat de Patronatul IMM Vrancea. La evenimentul
desfasurat la Resort Laguna au mai fost prezen?i presedintele Federatiei Patronale a IMM-urilor din Regiunea 2 Sud-Est, Marian Filimon,
adjunctul sefului Administra?iei Finan?elor Publice Vrancea, Constantin Grigorica, directorul AJOFM, Marina Dan?is, dar si reprezentantul
organiza?iei patronale a IMM-urilor din Bucuresti, Florea Pirvu.
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Municipiul Focsani are, in acest moment, foarte multe societa?i comerciale de confec?ii, foarte mari si care aduc angaja?i chiar si din alte jude?e, ceea ce pentru noi
este imbucurator. Totodata este si un mare semn de intrebare ce se intampla cu focsanenii nostri care au ales sa plece peste hotare si sa caute un loc de munca.
 
Noi incercam sa ii ajutam dar administra?ia publica nu are parghiile necesare insa putem asigura facilita?i tuturor investitorilor. Doresc ca prin Comisia de Dialog
Social de la Primarie sa primim mai multe sugestii din partea dumneavoastra, a Patronatului si organiza?iilor sindicale din acest comitet, sa putem aproba hotarari de
Consiliu Local care sa vina in sprijinul dumneavoastra atunci cand ave?i nevoie de a va crea anumite facilita?i, anumite posibilita?i de a va dezvolta activitatea.

Va felicit pentru activitate si rezultatele deosebite pe care le ob?ine?i.
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